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FCC Compliance

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two
conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must
accept any interference received, including interference that may cause undesired
operation.

This equipment complies with radiation exposure limits set forth for uncontrolled
environment and must be installed to provide a separation distance of at least 20 cm from
all persons.

IMPORTANT! Changes or modifications not expressly approved by Ampt LLC could void the
user’s authority to operate the equipment.

Model: 31570025
FCCID: X3R-31570025
IC: 8399A-31570025

%k %k %k

RSS-GEN

This device contains license-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation,
Science and Economic Development Canada’s license-exempt RSS(s). Operation is subject to
the following two conditions:

1. This device may not cause interference.

2. This device must accept any interference, including interference that may cause
undesired operation of the device.
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Avis IC

Cet appareil est conforme a la partie 15 des regles de la FCC. Son fonctionnement est
soumis aux deux conditions suivantes: (1) Ce dispositif ne peut causer des interférences
nuisibles, et (2) cet appareil doit accepter toute interférence regue, y compris les
interférences qui peuvent provoquer un fonctionnement indésirable.

Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux rayonnements établies pour un
environnement non controlé et doit étre installé pour fournir une distance de séparation
d'au moins 20 cm de toutes les personnes.

IMPORTANT! Les changements ou modifications non expressément approuvés par Ampt LLC
pourraient annuler I'autorité de I'utilisateur a utiliser I'équipement.

Model: 31570025
FCCID: X3R-31570025
IC: 8399A-31570025

%k %k %k

RSS-GEN

L’émetteur/récepteur exempt de licence contenu dans le présent appareil est conforme aux
CNR d’Innovation, Sciences et Développement économique Canada applicables aux
appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions
suivantes:

1. L'appareil ne doit pas produire de brouillage.
2. L'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, méme si le brouillage
est susceptible d’en compromettre le fonctionnement.

Ampt DY R— FREVEDE L

gJo-1b 7 AUH 3I—Avs BAR
support@ampt.com +1970.372.6951 +49 7456 20 88 42 +81.45.565.9977
ZEHE 2024 - Ampt CU BBV Z17)b

Ampt LLC & TOEFIZHLET, 57070025-5 B



ampt 104

energy realized’

HDPV
ALLIANCE

MEMBER



